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   JUDEŢUL ARGEŞ 

MUNICIPIUL PITEŞTI 

 CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES – VERBAL 
 
 

Încheiat azi, 25.06.2015, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Piteşti. 
                Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Piteşti, prin Dispoziţia 
înregistrată sub  nr.1004 din 18.06.2015. 

La şedinţă participă de drept: 
- dna. Elena Ţintilă Neacşu            – director executiv Direcţia Administraţie 

Publică Locală, înlocuitorul de drept al domnului secretar Iosiv Cerbureanu. 
Participă ca invitaţi: directorii executivi ai direcţiilor şi şefii 

compartimentelor independente din cadrul aparatului de specialitate al primarului, 
directorii şi reprezentanţii societăţilor comerciale aflate sub autoritatea consiliului 
local. 

La şedinţa consiliului local participă reprezentanţi ai mass-media locală. 
Doamna director Elena Ţintilă Neacşu face prezenţa consilierilor, 

constatându-se: 
-  consilieri în funcţie - 23; 
-  consilieri prezenţi   -  21; 
-  consilieri absenţi    -  2 (domnii consilieri Preda Marin şi Tudor Mihail). 
Preşedinte de şedinţă este domnul consilier Ciopleaşi Moise. 
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot motivarea absenţelor doamnei 

consilier Fulga Sanda-Cristina de la şedinţa extraordinară din data 12.05.2015 şi de la 
şedinţa ordinară din data de 28.05.2015 şi a domnilor consilieri Bănică Iuliu-Radu şi 
Tudosoiu Dumitru de la şedinţa ordinară din data de 28.05.2015, care se aprobă în 
unanimitate de voturi. 

Executivul precizează că sunt următoarele modificări şi completări la 
ordinea de zi: 

I. Se introduc pe ordinea de zi următoarele materiale: 

 
- La punctul nr.38 - Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul 

Constantin-Cornel Ionică privind aprobarea Proiectului tehnic pentru obiectivul de 
investiţii “Introducere gaze bloc Petrochimiştilor Km.5” din municipiul Piteşti. 

- La punctul nr.39 - Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul 
Constantin-Cornel Ionică privind transmiterea unui imobil teren aparţinând 
domeniului public al Municipiului Piteşti, din administrarea Sport Club Municipal 
Piteşti în administrarea Serviciului Public de Exploatare a Patrimoniului Municipiului 
Piteşti. 

- La punctul nr.40 - Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul 
Constantin-Cornel Ionică privind modificarea HCL nr.187/28.05.2015 privind 
aprobarea participării Poliţiei Locale a Municipiului Piteşti la Programul de stimulare 
a înnoirii parcului auto naţional – programul Rabla 2015. 
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  II. 
 1) La punctul nr. 1 de pe ordinea de zi,  « Proiect de hotărâre iniţiat de 
viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind rectificarea bugetului municipiului 
Piteşti pe anul 2015» se modifică şi se completează astfel:  

• Preambulul se completează cu următoarele:  
- Adresa nr. 5535/18.06.2015 a Inspectoratului Şcolar Judeţean Argeş, 

înregistrată la Primăria Municipiului Piteşti sub nr. 26892/18.06.2015, prin care s-a 
transmis avizul conform pentru redistribuirea sumelor pentru finanţarea cheltuielilor 
prevăzute la articolul bugetar „Bunuri şi servicii” între o parte din unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat cu personalitate juridică din municipiul Piteşti; 

- Prevederile Hotărârii Guvernului nr. 72/2013 privind aprobarea normelor 
metodologice pentru determinarea costului standard per elev/preşcolar şi stabilirea 
finanţării de bază a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat, care se asigură din 
bugetul de stat, din sume defalcate din T.V.A. prin bugetele locale, pe baza costului 
standard per elev/preşcolar, cu modificările şi completările ulterioare. 

• Art. 6 se modifică şi va avea următorul cuprins: 
„Se aprobă redistribuirea între unităţile de învăţământ preuniversitar de stat cu 

personalitate juridică din municipiul Piteşti a sumelor calculate pe baza costului 
standard per elev/preşcolar pe anul 2015 pentru finanţarea cheltuielilor prevăzute la 
articolul bugetar „Bunuri şi servicii”, potrivit anexei nr. 3.” 

• Art. 6 devine art. 7, se modifică şi va avea următorul cuprins: 
„Modificările în volumul şi structura bugetelor ordonatorilor de credite se 

regăsesc în anexa nr. 4. 
Anexele nr. 1-4 fac parte integrantă din prezenta hotărâre.”                                              
• Anexa nr. 3 se modifică şi va avea următorul cuprins: 

 
 
 

„Anexa nr. 3  
la Hotărârea Consiliului Local nr.            din              2015 

 

Redistribuirea între unităţile de învăţământ preuniversitar  

de stat cu personalitate juridică din municipiul Piteşti a sumelor calculate  

pe baza costului standard per elev/preşcolar pe anul 2015  

pentru finanţarea cheltuielilor prevăzute la articolul bugetar „Bunuri şi servicii” 

 

Clasificaţia bugetară Mii lei 

Denumirea unităţii Capit

ol 

Sub-

capito

l 

Paragra

f 

Artico

l 

Dimi-

nuări 

Supli-

mentări 

0 1 2 3 4 5 6 

Liceul Teoretic ,,Ion 
Cantacuzino” 

65.02 04 02 20.01 20  

Total     20  

Colegiul Naţional 
,,Zinca Golescu” 

65.02 04 02 20.01 7  
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Total     7  

Liceul Teologic 
,,Elim” 

65.02 04 02 20.01  9 

Total      9 

Liceul Tehnologic 
,,Mihai Viteazul” 

65.02 04 02 20.01  18 

Total      18 

                                                                                                                                                             
” 

• Anexa nr. 3 devine anexa nr. 4 şi se completează cu modificările aduse 
prin prezenta bugetelor celor patru unităţi de învăţământ preuniversitar de stat 
referitor la sumele calculate pe baza costului standard per elev/preşcolar pe anul 
2015, după cum urmează:  

 

Clasificaţia bugetară 
Denumirea 

unităţii Capit

ol 

Sub-

capito

l 

Paragra

f 
Titlu 

Artico

l 

Valoarea 

modificăr
ii (mii lei) 

0 1 2 3 4 5 6 

Liceul Teoretic ,,Ion 
Cantacuzino” 

65.02 04 02 20 20.01 -20 

Total      -20 

Colegiul Naţional ,,Zinca 
Golescu” 

65.02 04 02 20 20.01 -7 

Total      -7 

Liceul Teologic ,,Elim” 65.02 04 02 20 20.01 9 

Total      9 

Liceul Tehnologic ,,Mihai 
Viteazul” 

65.02 04 02 20 20.01 18 

Total      18 

 
 

2) La punctul nr. 2 de pe ordinea de zi,  « Proiect de hotărâre iniţiat de 
viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind rectificarea bugetului activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii pe anul 2015» se modifică şi se 
completează astfel: 

• La art.2, alin. 2 se radiază. 
• Art. 3 se modifică şi va avea următorul cuprins:  
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„Nivelurile de venituri şi cheltuieli ale bugetului Colegiului Tehnic „Dimitrie 
Dima” Piteşti pe anul 2015 se rectifică, potrivit anexei nr. 3. 

Anexele nr. 1-3 fac parte integrantă din prezenta hotărâre.” 
• Art. 3 devine art. 4, iar art. 4 devine art. 5 
• Anexa nr. 3 va avea următorul cuprins: 

„Anexa nr. 3  
la Hotărârea Consiliului Local nr.            din              2015 

 

Rectificarea bugetului Colegiului Tehnic „Dimitrie Dima” Piteşti 

pe anul 2015 
                                                                                                                                                                          
- mii lei - 

Clasificaţia bugetară 
din 

care: Denumirea 

indicatorilor 
Capitol 

Sub-

capitol 
Paragraf Titlu Articol 

Program 

2015 Trim.   

II 

0 1 2 3 4 5 6 7 

Venituri – Total, 

din care: 
 

    
8 8 

Contribuţia 
elevilor şi 

studenţilor pentru 
internate, cămine 
şi cantine 

33.10 14    28 28 

Alte venituri din 
prestări de 

servicii şi alte 
activităţi 

33.10 50    -20 -20 

Cheltuieli – 

Total, din care: 
     8 8 

Hrană 65.10 04 02 20 20.03 8 8 

                                                                                                                                                                   
”   
                                                                                                                      
  

3) La punctul nr. 25 de pe ordinea de zi,  « Proiect de hotărâre iniţiat de 
viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind modificarea şi completarea H.C.L. 
nr.194/02.09.1999 privind inventarul bunurilor care aparţin domeniului public al 
Municipiului Piteşti» Art.I. (4) se modifică şi se completează astfel:       
       Art.I. (4)  

“Bunurile care fac obiectul prezentei hotărâri se înscriu în evidenţele contabile 
şi fiscale, după caz, cu datele de identificare rezultate din măsurătorile cadastrale, sub 
condiţia  evaluării acestora potrivit legii.” 
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 4)  La punctul nr. 34 de pe ordinea de zi,  «Proiect de hotărâre iniţiat de 
viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind avizarea vânzării, prin licitaţie publică, a 
unui imobil-teren, situat în B-dul Petrochimiştilor nr.1A se modifică şi se completează 
astfel:       

• În tot cuprinsul proiectului de hotărâre sintagma ,,suprafaţa de 41mp”  se  
înlocuieşte cu ,,suprafaţa de 22 mp” 

• Anexa la proiectul de hotărâre se înlocuieşte cu anexa la prezenta.                                                          
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi, cu 

modificările şi completările aduse, care este aprobat în unanimitate de voturi. 
Executivul retrage de pe ordinea de zi punctul nr. 9 „Proiect de hotărâre 

iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind schimbarea titularului 
contractului de închiriere nr. 50385/30.11.2014” şi punctul nr. 27 “Proiect de hotărâre  
iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate pentru obiectivul de investiţii Reabilitare termică la Grădiniţa cu Program 
Prelungit «Albă ca Zăpada», Piteşti”.  

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 1 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
rectificarea bugetului municipiului Piteşti pe anul 2015”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 

modificările  propuse de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 199/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 2 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
rectificarea bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii pe 
anul 2015”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 

modificările  propuse de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 200/25.06.2015. 
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Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 3 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
acordarea, pentru anul 2015, a concediului de odihnă suplimentar pentru personalul 
din cadrul Poliţiei Locale a Municipiului Piteşti care prestează munci vătămătoare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 – nu este luat în discuţie;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

    Domnul consilier Mariean Neacşu:  Condiţiile de muncă vătămătoare se 
stabilesc de Direcţiile de Sănătate pe bază de buletine de determinare privind 
expertizarea locurilor de muncă. Consider că ar trebui să se întocmească un 
Regulament în care să se facă o delimitare a locurilor de muncă unde se prestează 
munci vătămătoare. 

    Domnul viceprimar Constatin Cornel Ionică: Consider că, acum putem lăsa 
lucrurile în forma aceasta, urmând ca anul viitor să venim cu o propunere pentru un 
Regulament unitar. 

    Domnul consilier Avrămescu Tiberiu Cristian menţionează că în mediul 
privat nu se ia în discuţie acordarea acestui concediu de odihnă suplimentar nici acolo 
unde este prevăzut în contractul colectiv de muncă, punându-se mai mult accent pe 
luarea unor măsuri pentru prevenirea situaţiilor în care personalul ar putea avea de 
suferit datorită muncii prestate.     

    Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat cu 20 voturi „pentru” şi 1 „abţinere”(domnul 
consilier Avrămescu Tiberiu Cristian), devenind  
Hotărârea nr. 201/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 4 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea şi completarea HCL nr.228/19.06.2014, privind aprobarea organigramei 
şi a statului de funcţii ale Direcţiei de Asistenţă Socială a Municipiului Piteşti, cu 
modificările şi completările ulterioare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 202/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 5 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
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modificarea HCL nr.499/18.12.2014 privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice pentru anul 2015”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 203/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 6 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
acordarea, pentru anul 2015, a concediului de odihnă suplimentar pentru personalul 
din cadrul Centrului Cultural Piteşti care prestează munci vătămătoare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 – nu este luat în discuţie;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat cu 19 voturi „pentru” şi 2 „abţineri”(domnii 
consilieri Avrămescu Tiberiu Cristian şi Mălacu Gheorghe), devenind  
Hotărârea nr. 204/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 7 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea şi completarea HCL nr.94/26.03.2015 privind aprobarea organigramei şi 
a statului de funcţii ale Serviciului Public de Exploatare a Patrimoniului Municipiului 
Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 205/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 8 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
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modificarea şi completarea HCL nr.6/27.06.2012 privind aprobarea numărului şi 
denumirea comisiilor de specialitate ale consiliului local, precum şi componenţa 
acestora, cu modificările şi completările ulterioare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 206/25.06.2015. 
               Punctul nr.9 de pe ordine de zi „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul 
Constantin-Cornel Ionică privind schimbarea titularului contractului de închiriere 
nr.50385/30.11.2014” a fost retras de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Apostoliceanu Sorin:  Chiar dacă acest punct a fost retras 
de pe ordinea de zi consider necesar să fim informaţi care este situaţia exactă a acelui 
contract. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 10 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
alegerea preşedintelui de şedinţă”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 207/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 11 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
recepţia obiectivului de investiţii „Refacere instalaţie electrică” la Grădiniţa cu 
Program Prelungit „Floare de Colţ”, din municipiul Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
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Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 208/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 12 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare 
instalaţie termică” – Grădiniţa cu Program Prelungit «Aripi Deschise»”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 209/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 13 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare 
instalaţie electrică” – Grădiniţa cu Program Prelungit «Aripi Deschise»”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 210/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 14 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea HCL nr. 51/16.08.2012 privind numirea reprezentanţilor Consiliului 
Local al Municipiului Piteşti în Adunarea Generală a Acţionarilor SC Termo Calor 
Confort SA, cu modificările şi completările ulterioare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Se fac propuneri pentru înlocuirea unui consilier local în Adunarea Generală 
a Acţionarilor SC Termo Calor Confort SA. 
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    Domnul preşedinte de şedinţă precizează că a fost propus domnul consilier 
Popovici Silviu, urmând ca procedura de vot a proiectului de hotărâre şi cea a votului 
secret să aibă loc la finalul şedinţei 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 15 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea participării Municipiului Piteşti la Programul de stimulare a înnoirii 
parcului auto naţional – programul Rabla 2015”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 211/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 16 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea Documentaţiei de avizare pentru lucrări de intervenţii pentru obiectivul 
„Reabilitare imobil” – Colegiul Tehnic „Armand Călinescu” din municipiul Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 212/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 17 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea HCL nr.405/25.11.2010 privind înfiinţarea Clubului Sportiv „Sport Club 
Municipal Piteşti”, cu modificările şi completările ulterioare”.  

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
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          Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat cu 19 voturi „pentru” şi 2 „abţineri”(doamna 
consilier Fulga Sanda Cristina şi domnul consilier Popovici Silviu), devenind  
Hotărârea nr. 213/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 18 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
înscrierea dreptului de proprietate a unei suprafeţe de teren situate în Municipiul 
Piteşti, strada Bănănăi FN, nr. cadastral 92653, judeţul Argeş”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 214/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 19 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
înscrierea dreptului de proprietate a unei suprafeţe de teren situate în Municipiul 
Piteşti, strada Bănănăi FN, nr. cadastral 93367, judeţul Argeş”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 215/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 20 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea HCL nr.497/18.12.2014 referitoare la aprobarea tarifului mediu 
comercial, a modalităţii de calcul a valorii subvenţiei, precum şi a nivelului tarifelor 
legitimaţiilor de călătorie pentru serviciul public de transport local de persoane prin 
curse regulate din municipiul Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 



 12 

La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 216/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 21 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea şi completarea anexei nr. 2 la HCL nr.272/26.09.2013 referitoare la 
aprobarea inventarului actualizat al bunurilor de retur prevăzute în anexa nr.3 la 
Contractul de Delegare a Gestiunii Serviciilor de Alimentare cu Apă şi de Canalizare 
nr.1/26.03.2010, aprobat prin HCL nr.173/2010 privind delegarea gestiunii 
serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare către SC Apă Canal 2000 SA 
Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 217/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 22 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
acordarea drepturilor aferente copiilor/elevilor/tinerilor cu cerinţe educaţionale 
speciale integraţi în unităţile de învăţământ de masă din municipiul Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 218/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 23 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
conferirea Diplomei de fidelitate”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
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- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 219/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 24 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
conferirea Diplomei de fidelitate – nunta de diamant”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 220/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 25 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea şi completarea HCL nr.194/02.09.1999 privind inventarul bunurilor care 
aparţin domeniului public al Municipiului Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează nefavorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 

modificările propuse de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 221/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 26 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
înscrierea dreptului de proprietate a unei suprafeţe de teren situate în intravilanul 
municipiului Piteşti, strada Nicolae Iorga, judeţul Argeş”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
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Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 222/25.06.2015. 
      Punctul nr.27 „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-
Cornel Ionică privind aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
investiţii Reabilitare termică la Grădiniţa cu Program Prelungit «Albă ca Zăpada», 
Piteşti” a fost retras de pe ordinea de zi. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 28 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
transmiterea, fără plată, din administrarea Serviciului Public Administraţia 
Domeniului Public Piteşti în administrarea altor instituţii publice, a unor bunuri 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Piteşti, aflate în stare de funcţionare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 223/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 29  de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
casarea unui bun care aparţine domeniului public al municipiului Piteşti aflat în 
administrarea Şcolii Gimnaziale „Ion Minulescu” Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 224/25.06.2015 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 30 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea Documentaţiei de avizare pentru lucrări de intervenţii la obiectivul 
„Reabilitare Strada Războieni L=400m” din municipiul Piteşti.”  

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
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- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Dinescu Gheorghe precizează că valoarea prevăzută în 

proiect este prea mare.  
Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică: De la investiţiile de pe strada 

Libertăţii din cartierul Trivale şi cea de pe Calea Câmpulung ne-a rămas o sumă de 
bani pe care ne-am gândit să o folosim pentru reabilitarea străzii Războieni şi, din 
acest motiv, am iniţiat acest proiect de hotărâre. Această sumă este una orientativă 
urmând ca preţul exact să fie stabilit după ce licitaţia va fi adjudecată.  

     Domnul consilier Perianu Radu Valeriu îl întreabă pe domnul viceprimar 
Constantin Cornel Ionică dacă vor mai rămâne suficienţi copaci după reabilitările 
despre care s-a discutat.  

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică precizează că se plantează 
copaci nu doar la marginile oraşului ci şi prin locurile de unde au fost tăiaţi. 

Domnul consilier Dinescu Gheorghe face referire la situaţiile în care străzile 
sunt reabilitate şi, după 2 – 3 săptămâni vin de la societăţi, precum cei de la gaze, şi le 
sparg pentru diferite lucrări. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică menţionează că sunt anumite 
situaţii în care se impune acest lucru pentru rezolvarea lor. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 225/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 31 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea Devizului General pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare termică sala 
de sport” Şcoala Gimnazială „Ion Minulescu” din municipiul Piteşti.”  

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 226/25.06.2015. 
                Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 32 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
însuşirea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii Construire Corp 
Grădiniţă cu Program Prelungit la Şcoala Gimnazială „Marin Preda” din municipiul 
Piteşti.”  

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
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- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

    Domnul consilier Zărnescu Nicolae Valeriu prezintă amendamentul Comisiei 
nr.5 juridică, administraţie publică locală, culte şi de disciplină: „La art.1 alin (1) «Se 
aprobă valoarea totală estimată de…»”.  

    Executivul îşi însuşeşte amendamentul făcut de comisia nr.5 - juridică, 
administraţie publică locală, culte şi de disciplină.  

     Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 
modificarea propusă de comisia nr.5 - juridică, administraţie publică locală, culte şi 
de disciplină, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 227/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 33 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru investiţia „Imobil locuinţe colective 
P+3E+M şi împrejmuire teren” în strada Libertăţii Nr.18 A, municipiul Piteşti.” 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
 Domnul consilier Gentea Cristian: Am fost la faţa locului şi am văzut că 

este vorba de un bloc foarte mare în formă de „L” fără locuri de parcare. Propun să 
retragem acest punct de pe ordinea de zi şi să mergem la faţa locului cu reprezentanţi 
ai primăriei pentru a găsi cea mai bună soluţie. 

 Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică precizează că observaţia 
domnului consilier Gentea Cristian este corectă. 

 În urma discuţiilor executivul retrage acest punct de pe ordinea de zi. 
                Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 34 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre  iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
avizarea vânzării, prin licitaţie publică, a unui imobil-teren, situat în Bulevardul 
Petrochimiştilor nr.1A.” 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 

modificările propuse de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 228/25.06.2015. 
               Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 35 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru edificare „Hală pe structură metalică” 
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amplasată în extravilanul municipiului Piteşti, zona D.N.65.B Km 4+890 st. – 
Autostrada Bucureşti – Piteşti.” 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 229/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 36 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea şi completarea HCL nr. 272/2014 referitoare la aprobarea organigramei şi 
a statului de funcţii ale aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Piteşti, cu 
modificările şi completările ulterioare.” 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 230/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 37 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
acordarea unei împuterniciri.” 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 231/25.06.2015. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 38 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiţii “Introducere gaze bloc 
Petrochimiştilor Km.5” din municipiul Piteşti.” 
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Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 232/25.06.2015. 
      Domnul consilier Zărnescu Nicolae Valeriu părăseşte sala. Consilieri 
prezenţi: 20. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 39 de pe ordinea de 
zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
transmiterea unui imobil teren aparţinând domeniului public al Municipiului Piteşti, 
din administrarea Sport Club Municipal Piteşti în administrarea Serviciului Public de 
Exploatare a Patrimoniului Municipiului Piteşti.” 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 233/25.06.2015. 

 Domnul preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 40 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea HCL nr.187/28.05.2015 privind aprobarea participării Poliţiei Locale a 
Municipiului Piteşti la Programul de stimulare a înnoirii parcului auto naţional – 
programul Rabla 2015.” 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Neacşu Mariean: Observ că sunt amortizate 100%. 

Autoturismele mai sunt funcţionale?  
Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică precizează că numai dacă sunt 

complete autoturismele sunt primite în acest program. 
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
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Hotărârea nr. 234/25.06.2015.  
Domnul consilier Zărnescu Nicolae Valeriu soseşte în sală. Consilieri 

prezenţi: 21.  
Domnul consilier Sorin Apostoliceanu nu participă la vot potrivit art.46 alin 

(1) din Legea nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare. 
Se derulează procedura de vot secret pentru desemnarea consilierului care 

va face parte din Adunarea Generală a Acţionarilor SC Termo Calor Confort SA. 
Domnul consilier Popovici Silviu este desemnat să facă parte din Adunarea 

Generală a Acţionarilor SC Termo Calor Confort SA. 
Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre privind 

modificarea HCL nr. 51/16.08.2012 privind numirea reprezentanţilor Consiliului 
Local al Municipiului Piteşti în Adunarea Generală a Acţionarilor SC Termo Calor 
Confort SA, cu modificările şi completările ulterioare, care este aprobat cu 20 de  
voturi „pentru”, devenind 
Hotărârea nr. 235/25.06.2015. 

 
DIVERSE 
Se solicită consiliului local aprobarea pentru expunerea unor probleme 

cetăţeneşti. 
Doamna Nedelea Gabriela: Sunt locatar al Bl. B24, Sc. C din B-dul 

Petrochimiştilor şi am depus o cerere de debranşare de la căldură. Ştiu că locuiesc 
într-o zonă unitară dar, ceea ce nu înţeleg, este cum domnul administrator a dat 
aprobare pentru 4 vecini, de pe alte scări, dacă această hotărâre de consiliu este dată 
cu mai mulţi ani în urmă. Deşi am repartitoare plătesc mai mult decât alte persoane 
care nu au.  

Domnul consilier Apostoliceanu Sorin menţionează că aflându-se într-o 
zonă unitară, locuinţa doamnei Nedelea nu poate fi debranşată de la serviciul public 
de termoficare. 

Domnul consilier Zărnescu Nicolae Valeriu: Îi invit pe cei trei la şedinţa 
comisie juridice de săptămâna viitoare pentru a analiza situaţia şi a găsi cea mai bună 
soluţie pentru domniile lor. 

Domnul consilier Perianu Radu Valeriu: Consider necesară şi o verificare a 
administratorilor, a atestatelor lor,  întrucât unii dintre ei chiar îşi depăşesc atribuţiile 
ce le revin. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică precizează că domnul 
administrator urmează să fie contactat şi invitat la şedinţa comisiei juridice din data 
de 02.07.2015 

Domnul consilier Dinescu Gheorghe: În condiţiile în care în oraş au fost 
aduse autobuze noi, cele care aparţin Hypermarketului Auchan circulă fără nici o 
problemă oprind din staţie în staţie. Propunerea mea este să interzicem transportul 
gratuit în Piteşti.   

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică menţionează că Poliţia Locală 
a Municipiului Piteşti şi Direcţia Tehnică se vor ocupa de această problemă pentru a 
găsi soluţiile cele mai bune (scoaterea lor din circulaţie/stabilirea anumitor trasee).  

Domnul consilier Dinescu Gheorghe: Casa Căsătoriilor este dată în 
folosinţă? Dacă s-a plătit un contract de ce nu s-a respectat şi termenul? 
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Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică: La Casa Căsătoriilor, legea 
impune o serie de dotări care nu au existat în celălalt sediu şi care nu au fost luate în 
calcul şi din acest motiv nu au fost finalizate încă lucrările. Interiorul este în regulă 
însă la partea exterioară mai există lucrări de reabilitare.  

Domnul consilier Dinescu Gheorghe: Consider că pe noi, toţi piteştenii, ne 
interesează să avem un sport de performanţă. Am înţeles că la volei sau la baschet 
pentru a câştiga premiul III au fost cerute salarii/prime mai mari. Cred că ar trebui să 
găsim o strategie pentru promovarea sportului în oraşul nostru. 

Domnul consilier Gentea Cristian: Aseară am avut o discuţie în care am pus 
accentul pe faptul că doar cei care sunt interesaţi să facă performanţă pot rămâne chiar 
dacă vorbim de baschet sau de volei. În ceea ce priveşte fotbalul, noul antrenor 
domnul Adrian Neaga, a fost foarte direct spunând că va veni la echipă doar dacă se 
doreşte performanţă şi promovarea în Liga B.   

Domnul consilier Tudosoiu Dumitru: Liceul cu Program Sportiv are 
aproximativ 1200 de elevi şi nu funcţionează într-un spaţiu propice deşi este unitate 
cu personalitate juridică. În prezent îşi desfăşoară activitatea în incinta Şcolii „Mircea 
Eliade” dar şi în câteva spaţii de la Colegiul Tehnic „C.D.Neniţescu”. 

Domnul consilier Tudosoiu Dumitru: Având în vedere toate aceste aspecte 
vin cu propunerea ca, în situaţia în care acel proces dintre Asociaţia de părinţi de pe 
lângă Colegiul Tehnic „C.D.Neniţescu” şi Primăria Municipiului Piteşti va fi pierdut 
şi hotărârea privind comasarea Colegiului Tehnic „C.D.Neniţescu” cu  Liceul 
Tehnologic „Mihai Viteazul” va fi  anulată, să identificăm, până la începutul noului 
an şcolar, posibilitatea unei mutări legale, corecte a Liceului cu Program Sportiv. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică precizează că în acest an au 
fost alocate sume duble pentru învăţământ şi că ar trebui făcută o analiză la nivelul 
administratorilor pentru că se cheltuieşte foarte mult în unităţile şcolare. Totodată, 
domnia sa a menţionat că, în ceea ce priveşte Liceul cu Program Sportiv, se va merge 
la faţa locului şi vor fi căutate cele mai bune soluţii. 

Domnul consilier Marinescu Silviu: La Centrul de Diagnostic şi Tratament 
Brătianu există şi secţiile de Oncologie şi Contagioase unde spaţiul verde a fost  
distrus complet. Poate ar trebui să ne gândim mai mult la posibilitatea de a le 
amenaja.  

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică menţionează că ce a ţinut de 
Primăria Municipiului Piteşti s-a realizat dar acolo este patrimoniul Consiliului 
Judeţean. 

Domnul consilier Marinescu Silviu: În zona cartierului Prundu, începând de 
la Bl.B22 spre parcul din capătul cartierului sunt probleme cu maşinile cu tonaj mai 
mare de 3,5 t care sunt staţionate lângă blocuri împiedicând astfel, în situaţii de 
urgenţă, maşini ale pompierilor sau ale smurdului. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică precizează că poliţia Locală a 
Municipiului Piteşti se va ocupa de această problemă. 

Domnul consilier Marinescu Silviu aduce la cunoştinţă că, la terenurile de 
tenis de la Comesad a fost realizată o tribună însă există două maşini foarte vechi care 
ar trebui ridicate de acolo. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică menţionează că situaţia va fi 
analizată, rezolvată şi se vor aplica amenzi. 
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Domnul consilier Apostoliceanu Sorin precizează că problema transportului 
gratuit către hypermarketurile din oraş trebuie rezolvată la fel şi cea a deratizării. 

Domnul Manuel Rotaru director SC Publitrans 2000 SA: Am făcut un traseu 
de ramificaţie către Carrefour şi am avut promisiune domnului director de la Auchan 
că vor scoate acele microbuze. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică: Pentru anul viitor ne gândim 
la o soluţie astfel încât să dotăm o societate  de-a noastră cu tot ceea ce este necesar 
pentru a face deratizarea. 

Domnul preşedinte de şedinţă declară închise lucrările şedinţei. 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 
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